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Euthanasia and the limits of the Industrial Recovery 
in perspective of Algerian legislation 

Abstract
any hopeless patient of his recovery be in the most harrowed conditions will and 

under the pressure and moral coercion, so that any act that occurs on the patient may 
led to his death be enough if intentionally signed for the crime of murder, does not 
change so if the victim is satisfied or not, or It was out of pity. Because the criminal 
law does not count in the motivations of criminal intent, but in case you were arrested 
treatment or industrial resuscitation equipment after making sure medically that this 
treatment does not have any interest in improving his health, but causes him 
additional pain as well as if his death proved the death of the brain stem cells. 

And it is considered euthanasia in perspective Algerian legislation punishable 
crime in the form of assisted suicide, or in the case of any act by a doctor or someone 
else lead to accelerating the death of a patient terminally his recovery, whether it is 
actually a positive or omission punishable them treatment in Image of intentional 
murder and refrain from providing assistance. 
Key words 
Euthanasia, medical assistance, recovery. 

L'euthanasie et les limites de la réanimation artificielle en droit algérien 
Résumé  

Lorsqu’patient est en phase finale et qu’il souffre de façon insupportable, il est 
dans la plupart des cas sans volonté et sous pression et contrainte morales. De ce fait, 
tout acte commis sur un tel patient conduit inéluctablement à sa mort, ce qui peut être 
qualifié comme homicide volontaire, d’autant plus que le code pénal n’admet aucun 
motif quant à l’intention criminelle. Excepté, le cas de l’arrêt du traitement médical 
ou de l’arrêt des appareils de réanimation artificielle et ce, après s’être assuré 
cliniquement que ce traitement n’aucun effet sur l'amélioration de la santé du patient, 
mais qu’il lui cause des souffrances supplémentaires ou que sa mort cérébrale est 
prouvée.

L’euthanasie est considérée par la loi algérienne comme une infraction 
punissable, soit sous la forme de l'aide au suicide soit dans le cas d'un acte accompli 
par un médecin ou quelqu'un d'autre et qui conduit à accélérer la mort du patient.  
Mots clés
Euthanasie, assistance médicale, réanimation. 
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